
Bestyrelsesmøde  

d. 29. oktober 2018 kl. 19:30 – 22:00 
Hele bestyrelsen incl. suppleanter deltager 

Til stede: Else, Marianne, Torben, Lis, Lise, Ida Marie, Ida, Maria og Liv. 

 
1. Valg af referent 

Liv skriver referat. 
 

2. Godkendelse af forretningsorden -  se bilag 
Godkendt. 

 
3. Valg af formand og næstformand samt nedsættelse af udvalg 

- Liv fortsætter som formand. 
- Maria vælges til næstformand. 
- Torben vælges som repræsentant i legepladssikkerhedsud-

valget. 
- Lise holder kontakt til Mårslet fællesråd. 

- Marianne er repræsentant i Mårslet borgerhus. 
- Det besluttes, at repræsentant til ansættelsesudvalget væl-

ges fra gang til gang. 
 

4. Underskrifter af tavshedserklæring, persondata – samtykke 
Det er på plads. 
 

5. Evaluering af forældremødet. 
Det var et godt møde med god dialog mellem forældre og per-
sonale. Temaet ’Børns integritet’ var meningsfuldt og et godt 

afsæt for endnu mere inddragelse af forældrene i arbejdet 
med børnene. 
 

6. Dialogmøde med rådmanden d. 21. nov. kl. 19:00 – 21:30  
Tema: Forældredemokratiet og åbne dagtilbud. 
Liv, Lis og Maria deltager. 
 

7. Stærkere læringsfællesskaber. 
Stærkere læringsfællesskaber skal styrke den professionelle 

dømmekraft hos medarbejderne og lederne, så børn og unge 
kan lære mere. Det handler om at og få udnyttet de ressour-
cer, som er blandt personalet og andre fagpersoner. Stærkere 



læringsfællesskaber er en fælles opgave for hele organisatio-
nen i Aarhus kommune, hvor vi nu skal til at samarbejde på 
en ny måde. Målene er allerede definerede i læreplanerne, og 
sigtet er, at børnene skal lære hele dagen. 
Anette skal på kursus i stærkere læringsfælleskaber i 14 dage 
og have funktion som faglig koordinator. Else skal på kursus i 
7 dage. Der sættes i gang i marts 2019 og løbende hen over 
hele året. 

 

8. Kostordning? 
a. Skal der være afstemning? 

En enig bestyrelse lægger ikke beslutningen ud til af-
stemning blandt forældrene. 

b. Hvad stemmes der om? 
c. Hvilke konsekvenser giver det? 
d. Fordele og ulemper 

Vi er glade for at torsdagsmad og fredagsboller, så det er 
ikke et generelt nej til at være fælles om maden. Der vil 

dog være for få timer til en køkkendame, så økonomisk 
hænger det ikke sammen, og vi ønsker ikke mad ude fra. 
Bestyrelsens beslutningen er truffet på et oplyst grund-
lag, da Else har undersøgt de mulige modeller for kost-
ordning i Aarhus kommune grundigt. 
 

9. Nyt fra Formanden. 
Intet nyt. 
 

10. Nyt fra Valnødden 

a. Kontor 
Bestyrelsen orienteres om personalesituationen. 
 

b. Vuggestuen 
c. Børnehaven 

Der er flere aktiviteter i børnehaven i løbet af vinteren. 
I dag har børnehaven haft besøg af ’Brug bolden’ v. DGI 
Østjylland. Skraldebang starter i november, vi skal i mi-
nibio, børneyoga og Grisefinn starter, og vi skal også ud 

og fælde juletræ før juletræsfesten. 
 

11. Julefest den 2. december 



Det er kl. 14.30. Vi skal ud og lede efter julemanden. Bag-
efter er der gløgg og æbleskiver og dansen om juletræet. 
Bestyrelsen mødes 13.30 og forbereder. 
Der vil komme tilmelding op på glasdøren.  

 
12. Evt. Næste møde: 9. januar 2019 kl 19:00, Maria bager  


